
Zápis ze schůzky rady Spolku rodičů při ZŠ a MŠ Barrandov s pí. ředitelkou 
20.1.2016 

 
Přítomni: ředitelka školy Mgr. Jana Fričová, členky rady Spolku: Dita Sváčková Salamánková, Petra 
Krátká, Simona Součková, Petra Bašová, Marcela Garncarzová, Iva Tučková 
 
ZPRÁVY OD PÍ. ŘEDITELKY 
 v testování 4. tříd z matematiky a přírodovědy obsadila naše škola 4. místo ze 159 škol 
 zápis do 1. tříd proběhl organizačně bezvadně, rodiče chválí formulář na webu 
 změna spádovosti školy projednána s MČ a Remízkem, zatím k ní nedošlo 
 pí. ředitelka požádala Spolek o příspěvek 800 Kč na pořad o dospívání pro chlapce ze 6. tříd 

(pořad pro dívky je zdarma) – rada souhlasí 
 škola plánuje sportovní den, nejspíš jako oslavu MDD 
 velmi se osvědčil projekt Děti dětem 
 15.3. bude velikonoční jarmark a dílny 
 5.4. bude bazar knih, hraček a oblečení 

 
PENÍZE 
 pí. Součková (pokladník Spolku) referovala o výběrech příspěvků 
 Spolku přispělo 450 rodičů, po prosincové výzvě přišlo 11 plateb 
 rodiče ze 3 tříd nezaplatili nic Spolku, ale dali sponzorský dar škole 
 o výběru příspěvků je třeba informovat rodiče už na třídních schůzkách v květnu 
 na účtě je 124.618,- Kč 
 rada rozhodla, že škole bude převedeno 49.900,- Kč  na výchovně-vzdělávací programy 

(pořady, exkurze, projekty), odměny a výtvarné potřeby 
 
ÚDIF (Úžasné divadlo fyziky) 
 proběhne ve 2 dnech v rozmezí 18.-29.4., zúčastní se celá škola (jako vloni 1. pomoc) 
 konkrétní pořady vybere škola dle věku žáků a osnov, doporučeny „Oheň, země, voda, 

vzduch“ pro MŠ a 1. stupeň a „Příběh žárovky“ pro 8. a 9. třídu 
 ca. 32.000,- Kč (50 Kč/žák) zaplatí Spolek 
 pí. ředitelka domluví s pí. Mikuleckou organizační podrobnosti 

 
JÍDELNA 
 pí. Garncarzová referovala o namátkových kontrolách jídla ve ŠJ a předala škole písemnou 

zprávu – kontroly provedly pí. Garncarzová, pí. Bašová a pí. Sváčková Salamánková 
 někdy jídlo vynikající, někdy nedobré, nejčastější stížnosti: slanost (obzvlášť u polévek), 

řídké polévky, příchuť přebíjející přirozenou chuť surovin (kořenící směs?), málo zeleniny 
(hlavně čerstvé), nevzhlednost pokrmu na talíři 

 ovozelbar 2-3krát týdně, průběžně doplňován, mohou si dát všechny děti 
 stížnosti na nedostatečně velké porce a nemožnost si přidat 
 Spolek žádá školu, aby informovala všechny rodiče o velikosti porcí, o (ne)možnosti 

přidávat si a o (ne)možnosti připlatit si větší porce 
 ŠJ již nevaří pro ZŠ Grafická, ale nově pro ZŠ Žvahov 

 
HŘIŠTĚ 
 spravuje škola, má správce (zaměstnanec školy), probíhá majetkový spor o nehotovou část  
 v plném provozu bude od března, vchod kolem haly, vstup z Renoirovy ul. bude uzavřen, 

vstupné pro veřejnost 20 Kč/dítě, vstup na plochu jen ve sportovní obuvi 
 pronájem možno objednat na webu školy nebo na www.barrandoviny.cz 

 



JEDNÁNÍ SPOLKU S RADNICÍ 
 
 25.11. jednaly pí. Sváčková Salamánková a pí. Součková s p. Homolou z odboru MČ Praha 5 

Otevřená radnice o možnostech podpory Spolku ze strany města 
 probrané body: 

1. Spolek by uvítal informace o vypisovaných grantech a možnostech žádat o příspěvky a 
dotace 

2. Spolek potřebujeme peníze na propagaci – nový a lepší web, letáky 
3. MČ ráda dodá na jakékoliv akce propagační materiály (pastelky apod.) 
4. změna hranic spádovosti – škola řeší, Spolek rád podpoří 
5. akce – seznámení s menšinami ve škole, nyní není v silách Spolku zorganizovat, MČ ráda 

podpoří, pí. ředitelka nesouhlasí s uspořádáním velké akce, raději malé projekty ve třídách 
6. na Barrandově chybí kulturní centrum a prostor pro náctileté (je tu hodně hřišť pro malé 

děti, ale žádný prostor, kde by se mohli scházet teenageři, a žádný prostor, kde by se 
mohly scházet zájmové skupiny lidí jakéhokoliv věku) 

 jednání s MČ bude pokračovat (body 1., 2., 4., 6.) 
 
TŘÍDNÍ SCHŮZKY A TRIVIE Spolek předložil k diskusi: 
 zda nezrušit trivie na 2. stupni z důvodu minimální účasti 

 Ne. Trivie mají i na 2. stupni velký význam. Všichni, kdo se jich zúčastnili, je hodnotí velmi 
 kladně. Děti samy sobě kladou cíle, rodiče je poznávají z jiné stránky. Až děti z 1. stupně 
 dorostou, budou ony i jejich rodiče na trivie zvyklé a účast na 2. stupni bude vyšší. 
 zda neposunout květnovou schůzku ca. na únor (hlavně u 2. stupně – nechodí na trivie, v 

květnu už není co řešit, přes rok chybí rodičům informace) 
 Ne. V květnu získávají rodiče informace už pro příští školní rok. Schůzky mohou probíhat i 
 v mezidobí dle rozhodnutí a potřeb třídních učitelů. 
 
Zapsala Petra Bašová 
Schválila Dita Sváčková Salamánková 
 
 
 


